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.mmun Sammantradesprotokoll
Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 20 17-09-25 Sid. 101

Plats och tid Stora sammanträdesrummet, Kommunhuset den 25 september 2017 kl. 08.30-
11.30.

Beslutande Patric Gålbom (L), ordförande
Bo Oberg (M), vice ordförande
Lars-Göran Fammé (S), tjänstgörande ersättare

Övriga deltagare Gunilla Elander, sektorehef teknik och service
Tomas Harhe, va-chef § 82-87
Michael Sundh tf fastighetschef § 88
Christine Larsson, bUr. kommunsekreterare

Utses att justera: Lars-Göran Fammd IS)

Plats och tid Personal- och kansliavdelningen måndagen den 25augusti kl. 12.00.

Underskrifter:

I2.SQ Paragrafer
Sekreterare J. .SJ § 82-96

Christine Larsson

Ordförande
Patric Gålbom

/

Justerande
Lars-Göran Fammé

Justerandes Utdragsbestyrkande
sign.
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§82 Dnr2017.

Ändring av föredragslistan

Tekniska utskottet beslutar

att ett nytt Urende Huvudledning för vattenförsörjning Riddarhyttan lUggs till och blir
nytt Urende 6.

Justerandes Utdragsbestyrkande
sign. J
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§ 83

Aktuell information från sektorchefen

Sektorchefen för Teknik- och service ska lämna information vid varje sammanträde med
tekniska utskottet. Vid dagens sammanträde lämnas information om bland annat multiarenan
vid Klockarbergsskolan, avverkning av rätortsnära skog, besiktning av lekparker.

Anläggandet av den planerade multiarenan påbörjas 2oktober2017.

Utredning av fuktskada i köket på Hemgården pågår. Lokalen Boken undersöks samtidigt.

Detaljplan för stationsområdet- Vi väntar på utställningsmaterialet.

Avverkning av tätortsnära skog planeras vid villorna vid Borniorpet. Detta kommer ske med
stor försiktighet. Skog vid Systemairhallen kommer också att avverkas i vinter.

Linbaneparken slutbesiktigas den 28 september.

Liendammen-ansökan om omprövning av domstolsbeslutet är skickat till Mark och
miljödomstolen. Svar ha kommit att ansökan inkommit.

Tekniska utskottet beslutar

g notera informationen till protokollet

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 84

Organisation- information

Vid dagens sammanträde lämnas information om bland annat rekryteringar.

Sektorchefen informerar om pågående och planerade rekryteringar.

Ny fastighetschef är anställd. Fastighetschefen tillträder 20november2017. Från det
att nuvarande tf fastighetschef slutar den 3 oktober och det att den nya börjar täcker
sektorchefen upp fastighetsärenden.

Administrativ controller- rekrytering pägår.

En rekrytering av VA- tekniker kommer påbörjas under hösten.

VA- har förstärkt med en tekniker vars huvudinriktning är VA-ledningsnätet.

Rekrytering av hygientekniker- rekrytering är avslutad.

Tekniska utskottet beslutar

att tacka för informationen och lägga den handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande



Skinnskatteksi

Sammantradesprotokoll
Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 20 17-09-25 Sid. 105

§85 Dnr2017.0244.101

Dricksvatten i Riddarhyttan — information

Utskottet får på sammanträdet inFormation om dricksvattnet i Riddarhyuan.

VA- chefen informerar om dricksvattnet i Riddarhyttan. Dricksvattnet är utan anmärkning.

Tekniska utskottet beslutar

att lägga informationen till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 86 Dnr2017.1127.lOl

Kartläggning VA-nätet

En uppdaterad kartläggning av VA-nätet i Skinnskatteberg samt Riddarhyttan och Färna
behövs på grund av brister och även avsaknad av dokumentation. En kostnadsberäkning för
kartläggning presenteras utskottet. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutar 20 17-08-24, § 78
att till nästa ordinarie sammanträde ta fram underlag i form av kostnadsberäkning och
tidsåtgång för kartläggning, inmätning, och dokumentation i GIS gällande VA-nätet.

VA-chefen ger tekniska utskottet aktuell information gällande VA-ledningsnätet i
Skinnskattebergs kommun.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (L), Lars- Göran Fammé (5) och Bo Öberg (M).

Sektorchefen yttrar sig.

Sammanträdet ajourneras

Sammanträdet återupptas

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att ge förvaltningen i uppdrag att kartlägga VA-ledningsnätet och mata in uppgifterna i
lämpligt dataprogram
att beslutet om projektet gäller under förutsättning att projekt[inansiering beslutas i
budget 2018

avvakta med vattenledningen mellan Riddarhyttan och Skinnskatteberg tills andra
alternativ är utredda
att ge förvaltningen i uppdrag att utreda andra alternativ gällande vattenledning mellan
Riddarhyttan och Skinnskatteberg

Justerandes Utdragsbestyrkande

fllr
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§ 87

Huvudledning för vattenförsörjning Riddarhyttan

VA-chefen ger tekniska utskottet information om status på huvudledningen för
vattenförsörjningen i Riddarhyttan.

VA- chefen föredrar ärendet och förklarar läget akut.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (L), Bo Öberg (M) och Lars-Göran Fammé (S).

Sektorchefen yttrar sig.

Tekniska utskottet beslutar

att ge förvaltningen i uppdrag att till nästa ordinarie sammanträde för tekniska utskottet ta
[ram underlag med kostnadsberäkning för åtgärd

Justerandes Utdragsbestyrkande
n.j
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§ 88 Dnr2017.0723.101

Ekonomisk uppföljning per augusti år 2017, samt redogörelse av
reformutrymmet per juli år 2017- information

Tekniska utskottet får information om resultatet för Sektor Teknik och service per augusti
2018, samt en redogörelse av reformutrymmet per juli 2017.

Tf fastighetschefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (L) och Bo Öberg (M).

Tekniska utskottet beslutar

att informationen läggs till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 89 Dnr2017.0243.101

Aspebäcken - information

Sektorchefen för Teknik och service informerar utskottet enligt överenskommelse frän
sammanträde den 20 17-02-09.

Tidigare behandling av ärendet

Tekniska utskottet beslutar 2016-12-15, § 81
att förvaltningen får i uppdrag att lämna en läges rapport gällande fastigheten Aspebäcken
tillnästkommande sammanträde med tekniska utskottet

Tekniska utskottet beslutar 2017-02-09, § 2
att tacka för informationen

lägga informationen till handLingarna

Tekniska utskottet beslutar 20 17-08-24, § 67
att tacka för informationen

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M) och Patric Gålbom (L).

Tekniska utskottet beslutar

att tacka för informationen

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§90 Dnr2016.0018.101

Medborgarförslag angående anläggande av konstgräs på skolans
fotbollsplan

Ett medborgarförslag i rubricerat ärende har inkommit 2016-01-13. 1 budgeten för 2017
beslutade kommunfullmäktige att förvaltningen skulle anlägga en multisportarena med
gummimatta som underlag. Detta är likvärdigt med att anlägga en konstgräsplan. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutar 20 16-02-22, § 13
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
kommunfulimäktige

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M) och Patric Gålbom (M).

Tekniska utskottet beslutar röreslå kommunstyrelsen

avslå medborgarförslaget

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§91 Dnr2017.0376.10l

Medborgartörslag angående anläggande av konstfrusen
skridskoplan

Ett medborgarförslag i rubricerat ärende har inkommit 20 17-03-09. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutar 20 17-04-24. § 39
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
kommunfullmäktige

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (L) och Bo Öberg (M).

Tekniska utskottet beslutar röreslå kommunstyrelsen

att avslå medborgarförslaget på grund av avsaknad av finansiering

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§92 Dnr2015.1017.10l

Motion angående riktlinjer för avyttring av kommunens
fastigheter

En motion i rubricerat ärende har inkommit 2015-09-10. En tjänsteskrivelse i ärendet finns
upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutar 2015-09-21, § 61

jj överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning

Sektorchefen föredrar ärendet.

Bo Öberg (M) yrkar avslag till motionen.

Patric Gålbom (L) yrkar bifall till Bo Öbergs förslag (M).

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att avslå motionen

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§93 Dnr2017.

Studiebesök bostadsmoduler

Tekniska utskottet diskuterar möjligheter till ett studiebesök för att titta på bostadsmoduler.

Bo Öberg (M) föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (L).

Tekniska utskottet beslutar

art lägga ärendet till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 94

Övriga rapporter

Här lämnas rapporter som inte hänförs till ärenden på dagens föredragningslista.

Justerandes Uidragsbestyrkande
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§ 95

Delgivningar

Inga delgivningar föreligger vid dagens sammanträde.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 96

Övriga frågor

Patric Gålbom (L) ställer fråga om handikapparkering vid ICA Berghallen.

Bo Öberg (L) ställer fråga om lp- Onlys fiberdragning vid Granstigen.

Sektorchefen svarar.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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